



CHURCH OF DIVINE MERCY

Alamat: 117, Jalan Kenari, Sungai Ara, 11900 Bayan Lepas, Penang
Tel: 04-646 6881 / 013-5846881 | Emel: divinemercypg@yahoo.com
Situs Web: www.cdm.my | Facebook: Church of Divine Mercy Sg Ara
Jam Kerja Pejabat Paroki: *Tutup hari Isnin*

9.00 pg - 5.00 ptg (Selasa—Jumaat)
9.00 pg - 1.00 ptg (Sabtu & Ahad)

PADERI PAROKI: Rev. Fr. Michael Raymond OFM. Cap



MASA MISA & DOA HARI KETERANGAN

MASA MISA & DOA	HARI	KETERANGAN
Chaplet Kerahiman Ilahi 8.30 pg Misa 9.00 pg	AHAD 05 Nov	Minggu ke-31 Waktu Biasa Mal 1: 14— 2: 2, 8-10 1 Th 2: 7-9, 13 Mt 23: 1-12
Majlis Paroki 11.00pg		
Tiada Misa	ISNIN 06 Nov	
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	SELASA 07 Nov	
Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	RABU 08 Nov	
Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	KHAMIS 09 Nov	Peresmian Basilika Lateran
Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	JUMAAT 10 Nov	Santo Leo Agung, Paus & Doktor
Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	SABTU 11 Nov	Santo Martin dari Tours, Uskup
Novena kepada OMPH 5.15 ptg Misa 5.30 ptg		
Chaplet Kerahiman Ilahi 8.30 pg Misa Bahasa 9.00 pg	AHAD 12 Nov	Minggu ke-32 Waktu Biasa Wis 6: 12-16 1 Th 4: 13-18 (atau 4: 13-14) Mt 25: 1-13

PENGUMUMAN PAROKI / DIOSIS
Tarikh: **Ahad, 5, 19, 26 Nov 2023**
Liturgi untuk kanak-kanak: **jam 9.00 pg**
Pusat Pembelajaran CDM: **jam 2.00 ptg**
RCIA Perjalanan ke-10 (2023-2024)
Setiap **Ahad (10.30pg-1.00ptg)** di bilik darjah tingkat 3
*Tiada Pusat Pembelajaran pada 5 Nov

MAJLIS PAROKI Ahad, 5 Nov (11.00pg). Mohon doa untuk hasil bermanfaat untuk arahan & misi rohani paroki kami. Semua dialu-alu untuk hadir bersama.

PERTEMUAN PEMIMPIN BEC sesi terakhir tahun ini pada **Selasa, 7 Nov (8.30mlm)** di Dewan St. Faustina.

PROMOSI KRISMAS BAJU CLOW
Rekaan t-shirt kegemaraan semua sedang dalam promosi! Campur dan padan mana-mana 4 helai untuk RM100 sementara stok saiz dan rekaan masih ada. Cari kami berhampiran kedai *D'Vine Gift Shop* atau hubungi Jocelyn (018-4091266).

FIRMAN TUHAN & INJIL HARIAN 2024
Sila buat pesanan di kedai *D'Vine Gift Shop* bersama dengan butiran anda. Bayaran pendahuluan diperlukan dan anda akan dihubungi sebaik sahaja stok tiba.
BARU MASUK: Al-Kitab New Jerusalem dan Al-Kitab dalam Bahasa Malaysia & Indonesia kini tersedia untuk dibeli.

NYANYIAN LAGU KRISMAS RUMAH-KE-RUMAH
Kumpulan Divine Voices akan dibuka untuk nyanyian rumah-ke-rumah mengikuti Zon BEC dari Jumaat, 8 Dis hingga Ahad, 10 Dis. Bagi yang berminat, hubungi ketua BEC anda untuk maklumat lanjut

KURSUS PRA-PERKAHWINAN (Bahasa Inggeris)
Catholic Engaged Encounter Penang adalah program persiapan perkahwinan untuk menyelidiki dan mendalami perhubungan antara satu sama lain dengan Tuhan.
Yuran: RM400/pasangan
Tarikh: **Jumaat, 17 Nov—Ahad, 19 Nov 2023**
Tempat: Stella Maris, Tanjung Bungah
Hubungi: Martin & Clementine (ceepenang@gmail.com)

Doa & Meditasi
Selasa hingga Jumaat jam 3.00 ptg
Kumpulan Doa Kerahiman Ilahi—Bilik Adorasi St. JP II
Rabu, 8 & 22 Nov jam 8.15 mlm
Kumpulan Charismatic Renewal CDM—Dewan St. Faustina
Rabu, 15 Nov jam 8.30 mlm
Meditasi Kristian—Bilik Adorasi St. JP II

BANTUAN KAUNSELING TELEFON
Jika anda dilanda tekanan, kebimbangan & kemurungan, hubungi berikut untuk membuat temu janji.
Masa kaunseling yang sesuai akan diutamakan.
Kerahsiaan tinggi terjamin.
Tel: 011-10522313 / E-mel: cdmhelppdesk117@gmail.com
"...janganlah tawar hati, sebab Tuhan berserta denganmu, ke mana saja kamu pergi"—Yoshua 1:9

NOVEMBER 2023 CDM Kampung-Ku
Hidupkan imam kita: Mengapakah umat Katolik percaya kepada api penyucian?
Niat Doa Paus Fransiskus
Kita berdoa untuk Bapa Suci; semasa dia memenuhi misinya, semoga dia terus menemui kawanan yang diamankan kepadanya, dengan bantuan Roh Kudus

PERSEMBAHAN MISA
Misa hari kerja: sekurang-kurang 48 jam sebelum tarikh.
Misa akhir minggu: sebelum 12 ptg hari Rabu setiap minggu.
Untuk pendaftaran online, kirimkan tanda terima dan butiran* melalui emel: mascodmsgara@gmail.com
(*nama arwah, ucapan syukur atau niat khusus)
Bank: **Maybank #5073 9410 1910 atau Touch N' Go**
No. Akaun: **Church of Divine Mercy**

Bicara Paderi...
Gaya hidup ahli Taurat dan orang Farisi yang digambarkan oleh Yesus dalam Injil hari ini sangat berbeza dengan gaya hidup seorang hamba, iaitu gaya hidup Yesus sendiri, yang datang untuk melayani, bukan untuk dilayani, dan gaya hidup para pengikut-Nya. Para ahli Taurat dan orang Farisi berjuang untuk mendapatkan kekuasaan, populariti, dan tempat yang penting. Seorang hamba itu tersembunyi, rendah hati, dan tidak terlihat oleh kebanyakan orang. Ahli Taurat dan orang-orang Farisi menikmati kuasa yang mereka miliki ketika mereka "mengikatkan beban yang berat untuk dipikul dan meletakkannya di atas bahu orang lain, tetapi mereka tidak mau menyentuhkannya." Seorang hamba tidak memiliki kuasa kerana dia bukan atasan kepada sesiapa pun. Ahli-ahli Taurat dan orang-orang Farisi, yang kuatir dengan citra keagamaan mereka di depan umum, "mereka memakai tali sembahyang yang lebar dan jumbai yang panjang." Seorang hamba tidak disibukkan dengan pakaiannya dan bagaimana penampilannya. Ahli Taurat dan orang-orang Farisi merasa bangga dan suka duduk di tempat terhormat dalam penjamuan, sedangkan seorang hamba duduk di mana dia ditempatkan dan tidak mengharapkan apa-apa lagi. Ahli Taurat dan orang Farisi suka menikmati populariti dan disambut di pasar. Seorang hamba merasa damai tanpa perhatian.
Pemazmur memberikan nasihat bijak kepada kita untuk melawan kecenderungan kita untuk mengikuti cara hidup orang Farisi: "Ya TUHAN, hatiku tidak sombong dan matakku tidak sombong; aku tidak menyibukkan diri dengan hal-hal yang besar dan tidak dengan hal-hal yang terlalu agung bagiku." Jiwa kita akan damai ketika kita melakukan apa yang Tuhan minta daripada kita, sesuai dengan keadaan kita dalam hidup, dengan cara yang rendah hati dan tenang. Sikap ini menempatkan hidup kita dalam keteraturan yang tepat. Sebuah kehidupan pelayanan yang rendah hati, dibimbing oleh doa, dikuatkan oleh Sakramen, itulah yang memungkinkan kita menghayati panggilan kita membuah hasil dan memajukan Kerajaan Tuhan.
Kita memiliki begitu banyak teladan indah tentang hamba yang rendah hati di antara orang-orang kudus Gereja Katolik. Ini adalah sebuah kebajikan yang ada pada diri mereka masing-masing yang dengan tidak mementingkan diri melayani Tuhan dan umat-Nya. Santo Paulus adalah contoh nyata dari ajaran Yesus yang mengatakan bahawa "yang terbesar di antara

kamu haruslah menjadi hambamu." Dalam bacaan kedua, Paulus berbagi dengan komunitas Kristian di Tesalonika tentang motifnya yang tulus dan murni dalam memberitakannya kepada mereka. Dia ingin mereka yakin akan penjagaan dan keprihatinan-Nya yang besar terhadap mereka. Dia juga ingin mereka tahu bahawa dia senantiasa bersyukur kepada Tuhan kerana mereka telah menerima pesan-Nya, "bukan sebagai perkataan manusia, tetapi firman Tuhan, yang kini sedang bekerja di dalam kamu, kamu yang percaya." Paulus tidak mengharapkan pujian atas apa yang telah dia sampaikan kepada mereka; satu-satunya yang dia fikirkan adalah agar Tuhan dimuliakan. Dia melayani orang lain dari pemahaman yang mendalam bahawa identitinya ada di dalam Yesus, dan bahawa segala sesuatu yang dia lakukan adalah sebagai hamba Tuhan yang rendah hati dan bersyukur.
Semangat pelayanan Santo Paulus dibezakan dengan kejahatan para imam di Yerusalem, yang diutus oleh Nabi Maleakhi untuk membetulkannya. Para imam telah menipu Tuhan, mengambil kehormatan yang seharusnya hanya milik-Nya, dan berfikir bahawa Tuhan tidak akan menyedarinya. Maleakhi memberitahu mereka sebaliknya dan memberi mereka kata-kata yang keras tentang kecaman Tuhan atas tindakan mereka. Seperti dalam Injil, kita melihat bahawa mereka yang berada dalam kedudukan yang berkuasa dipegang pada standard tertinggi untuk memimpin umat Tuhan dengan benar. Ketika mereka menolak untuk mengikuti Tuhan, dan dengan sengaja menipu, curang, dan "menyimpang dari jalan," mereka menyebabkan kerugian besar bagi mereka yang berada dalam pengawasan mereka. Sang nabi memberitahu mereka bahawa akan ada akibat yang berat kerana mereka telah "membatalkan perjanjian Lewi." Lagi dan sekali lagi, kita melihat bahawa ketika kita memilih untuk berpaling dari Tuhan, kita mempertaruhkan segalanya. Ketika kita melepaskan tanggungjawab kita untuk menjadi teladan Kristian bagi orang lain, kita mempertaruhkan segalanya. Ketika kesombongan dan bukannya kerendahan hati yang mendorong fikiran dan tindakan kita, kita mempertaruhkan segalanya. Yesus memberi kita penawar untuk menyelamatkan diri kita dari cara-cara berdosa ini. Yesus adalah penawarnya. Dia menunjukkan kepada kita cara untuk menjadi dan cara untuk menjalani hidup. Ini adalah jalan pelayanan dan kerendahan hati: Jalan Yesus.

"Barangslapa meninggikan diri, ia akan direndahkan dan barangslapa merendahkan diri, ia akan ditinggikan - Matius 23:12
REFLEKSI:
Mengapa saya lebih suka dikenal dan diterima dan bukannya disembunyikan dan kecil?
Bagaimanakah kehidupan yang tenang dan rendah hati membolehkan saya untuk menjalani kehidupan yang berbuah dan damai?
Apakah akibatnya bagi diri saya sendiri dan orang lain ketika saya menyimpang dari hukum Tuhan?

KOLEKSI MISA
Minggu akhiran 29 Okt 2023: RM5059.20